



HALLOWEEN

Halloween is a holiday that is over a hundred years old. Its history is rich and interesting enough. Initially, the holiday had an agricultural and seasonal significance. It was at this time that one agricultural period ended, after which preparations began for the next. Initially, the holiday lasted seven days. Samhain day itself (October 31), as well as three days before and after it. Description of Samhain has been found in Old Irish literature since the 10th century. After the spread of Christianity, the history of Halloween has changed. Of particular importance in this was the decision of Pope Gregory I. The head of the church in 601 AD instructed the missionaries not to fight pagan holidays, but to convert them into Christian ones.



HALLOWEEN

Just four centuries after the adoption of Christianity by Ireland (two centuries after the adoption of All Saints' Day) at the turn of the 10th and 11th centuries, records appear indicating that there was a shift in the perception of Samhain towards a dark pagan holiday. It turned out to be associated with death. Like Samhain, Halloween is traditionally celebrated on the night of October 31st to November 1st.



To this day, in the north of Scotland and Ireland, the tradition of conducting rituals aimed at pacifying the dead has been preserved. Also in this region it is customary to tell legends about ancestors on the night of October 31. In the old days, our ancestors also dressed in fancy dress, someone was a goat, someone a pig, the third imagined himself in the form of a horse.



This whole parade of silence was accompanied by musical accompaniment of balalaikas and button accordions. Nowadays, this holiday has returned to Russia, but under a different name, few people know what date Halloween is celebrated. The date of its holding falls on the night of October 31 to November 1 and is already perceived simply as an excuse for fun and interesting pastime with friends.

HALLOWEEN

And finally, the long-awaited autumn day has come for the fans of the holiday. Decorators usually decorate their interiors in oranges and blacks and use pumpkin lanterns as a traditional holiday attribute. On this day, you can dress up in an interesting way, because the festive program will definitely include a competition for the "best carnival costume". There is also an opportunity to participate in various contests and sweepstakes dedicated to this event.



HALLOWEEN

Хэллоуин — праздник, насчитывающий не одну сотню лет. Его история достаточно богата и интересна. Первоначально праздник имел сельскохозяйственное и сезонное значение. Именно в это время завершался один сельскохозяйственный период, после чего начиналась подготовка к следующему. Изначально празднование длилось на протяжении семи суток. Непосредственно день самого Самайна (31 октября), а также по трое суток до и после него. Описание Самайна встречается в староирландской литературе начиная с X столетия. После начала распространения христианства история праздника Хэллоуин претерпевает изменения. Особое значение в этом сыграло решение, принятое Папой Римским Григорием I. Главой церкви в 601 году миссионеры оказались проинструктированными о том, что необходимо не бороться с языческими праздниками, а обращать их в христианские



HALLOWEEN

Только через четыре столетия после принятия Ирландией христианства (через два столетия после утверждения Дня всех святых) на рубеже X и XI веков появляются записи, свидетельствующие о том, что произошло смещение в восприятии Самайна в сторону тёмного языческого праздника, который оказался связанным со смертью. Подобно Самайну Хэллоуин по традиции отмечается в ночь с 31 октября на 1 ноября.



До наших дней на севере Шотландии и Ирландии сохранилась традиция совершать ритуалы, направленные на успокоение мёртвых. Также в данном регионе принято ночью 31 октября рассказывать легенды о предках. В старое время наши предки также наряжались в маскарадные костюмы, кто-то был козлом, кто-то - свиней, третий представлял себя в виде лошади.



Весь этот ряженный парад имел музыкальное сопровождение из балалаек и баянов. В наши дни, этот праздник вернулся России обратно но уже под другим названием, немногие знают, какого числа отмечают Хэллоуин. Дата его проведения приходится на ночь с 31 октября на 1 ноября и воспринимается уже просто как повод для веселья и интересного времяпровождения с друзьями

HALLOWEEN

И вот наконец-то пришёл долгожданный осенний день для поклонников праздника. Декораторы обычно украшают их интерьер в оранжевых и чёрных тонах и используют фонарики из тыквы как традиционный атрибут данного праздника. В этот день можно как-нибудь интересно нарядиться, так как праздничная программа обязательно будет предусматривать конкурс «лучший карнавальный костюм». Также есть возможность поучаствовать в различных конкурсах и розыгрышах, посвященных данному событию.

